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Raadsplein Info/debat TaKzaal 
 
Vergadering d.d. 22 mei 2017 
Locatie Thomas a Kempiszaal 
Aanvang 20.45 
Eindtijd 22.00 
Voorzitter Dhr. H. Wijnen 
Griffier/secretaris Dhr. H.C. Veraart 
  
 

1.a. Opening en Mededelingen (20.45 – 20.50 uur)  
De voorzitter opent de vergadering om 20.15 uur.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

2. Informatieronde  
3. Tussenevaluatie pilot vrije sluitingstijden (20.50 – 22.00 uur)  

Naar aanleiding van een initiatiefvoorstel heeft de raad in april vorig jaar besloten een proef 
te houden met het vrijgeven van de sluitingstijden voor horecabedrijven. Deze pilot is op 1 
augustus 2016 gestart en zal een jaar duren. Om de effecten te monitoren is afgesproken 
dat er halverwege een tussenevaluatie zou plaatsvinden. Deze midterm-review is in februari 
2017 uitgevoerd en middels een informatienota is de raad over de uitkomsten geïnformeerd. 
Op verzoek van vijf fracties wordt deze nota geagendeerd voor een informatieronde. Uit de 
rapportage blijkt een wisselend beeld.  
Door de bewoners wordt de situatie gelijk of gunstiger beoordeeld dan ervoor. Uit de 
politiecijfers valt op te maken dat het aantal overlastincidenten in de binnenstad enigszins is 
toegenomen. De agenderende fracties willen met belanghebbenden in gesprek over de 
vraag of de regels moeten worden aangepast. Er zijn een aantal betrokkenen uitgenodigd. 
Kees de Kruijff is namens de politie aanwezig, Bart Dikkeschei namens de 
binnenstadsbewoners, Dennis Kaatman en Theo Runhaar namens de horeca en Anja 
Schuurman, Nadine Krol en Cathelijne Wouters namens de studenten. De woordvoerders 
van de fracties stellen vragen aan de genodigden. Een belangrijk uitgangspunt van de 
verruiming van de openingstijden is een bijdrage te leveren aan de bruisendheid van de 
stad. Daarom is de vraag of er verschil is waar te nemen. De studenten geven aan dat het 
aanbod beperkt is en dat het bij de doelgroep nauwelijks bekend is dat sommige cafés 
langer open blijven. Volgens de horeca is er uit de markt weinig vraag. Zeker door de week 
wordt er door horeca ondernemers weinig gebruik gemaakt van de mogelijkheid om langer 
open te blijven. De politie ziet geen toename van het uitgaand publiek. Wel is er op zaterdag 
een verschuiving van tijden waarneembaar. De woordvoerder van de binnenstadbewoners 
geeft aan dat zij in een brief aan het college vooral de pijnpunten heeft benadrukt. In 
werkelijkheid ligt het genuanceerder en ziet men ook positieve punten aan de pilot.  
Op de vraag over het sus-team wordt door de horeca aangegeven dat iedere zaak die na 
drie uur wil open blijven een gecertificeerde portier aan de deur moet hebben staan. Waar 
mogelijk wordt preventief opgetreden. Daarom zijn er weinig incidenten en is een sus-team 
niet nodig. Straatteams van de politie zijn op donderdag, vrijdag en zaterdag in het kern-
uitgaansgebied aanwezig en pakken alles op, hierbij wordt er ook gesust. De politie ziet 
geen toename van het aantal incidenten in de periferie. Er is geen extra politiecapaciteit 
nodig. De horeca geeft aan dat de venstertijden lastig zijn. Binnen deze tijden hoeft het café 
nog niet dicht, maar mag men niet meer naar binnen. Dit stuit op onbegrip en geeft veel 
discussie aan de deur. Binnen gaat het feestje door maar men mag er niet bij zijn. De horeca 
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pleit er voor om deze venstertijden bij wijze van proef los te laten. Verder ziet de 
woordvoerder van de horeca kansen door het invoeren van de Kwaliteitsmeter Veilig Uitgaan 
(KVU). Dit is een praktisch en gebruiksvriendelijk instrument om samen te werken aan een 
veilig uitgaansgebied. De politie adviseert om nu nog niet bij te stellen, maar de pilot 
helemaal af te ronden en te wachten op de eindevaluatie. Tot slot schetst burgemeester 
Meijer het vervolgproces. Vóór de zomer zal gestart worden met de eindevaluatie. Er wordt 
een enquête uitgezet bij het burgerpanel en bij de betrokken partners. Ook wordt informatie 
bij de politie opgevraagd. In september zullen de resultaten aan de raad beschikbaar worden 
gesteld. De pilot kan ondertussen gewoon doorlopen tot november 2017. Aan het eind van 
de bespreking is de conclusie dat de informatienota over de tussenevaluatie voor 
kennisgeving kan worden aangenomen.  

4. Sluiting (22.00 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.  
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